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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2022. november 23. (szerda) napján 14 óra 45 perckor Szekszárd Megyei Jogú 
Város Polgármesteri Hivatalának Dísztermében megtartott rendes üléséről. 
 
Jelen vannak:     

Murvai Árpád bizottsági elnök;  
Faragó Zsolt elnökhelyettes; 
Horváth Ferenc tag; 
Mácsik Henrietta tag; 

 
Tanácskozási joggal megjelentek:     

Majnay Gábor osztályvezető; 
Balázs László sport és ifjúsági referens; 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens; 
 

Nem jelent meg: 
Móra Viktória tag; 

 
 

Az elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 4 tag van jelen és a bizottság 
határozatképes. A nyilvános ülést 14 óra 45 perckor megnyitja. 
 
Az elnök a harmadik napirendi pont és az első napirendi pont tárgyalási sorrendjének 
felcserélését javasolja. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel az ülés napirendjét az általa javasolt módosításokkal, amelyet 
a bizottság 4 igen szavazattal egyhangúlag elfogadott, és a következő napirendet 
állapította meg: 
 

NAPIREND 
NYILVÁNOS: 
 
1. napirendi pont:  
Javaslat sportolók részére biztosított önkormányzati bérlakás bérleti szerződésének 
megkötésére (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(242. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Bartal Zoltán ügyvezető 
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2. napirendi pont:  
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Integrált Településfejlesztési Stratégiája 
felülvizsgálatának elfogadásáról (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(243. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 
Meghívott: dr. Mérei András tanácsadó, EX ANTE Kft. 
 

3. napirendi pont:  
A Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. 2022. évi III. negyedéves pénzügyi 
beszámolója (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(258. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
Előadó: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
 
4. napirendi pont:  
Javaslat támogatási kérelmek elbírálására 
(57. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
ZÁRT: 
 

5. napirendi pont:  
Javaslat „Szekszárd Edzője 2022.” és „Szekszárd Csapatedzője 2022.” díj adományozására 
(Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(239. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
6. napirendi pont:  
Javaslat „Szekszárd Sportolója 2022” és „Szekszárd Sportcsapata 2022” díj adományozására 
(Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(240. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 

7. napirendi pont:  
Javaslat „Szekszárd Büszkesége 2022.” kitüntető címek adományozására (Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése) 
(238. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
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1. napirendi pont:  
Javaslat sportolók részére biztosított önkormányzati bérlakás bérleti szerződésének 
megkötésére (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(242. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Bartal Zoltán ügyvezető 
 

Murvai Árpád elnök: Köszöntöm a Tisztelt Bartal Zoltán Urat! Megkérném, hogy egészítse ki 
az előterjesztést. 
 
Bartal Zoltán ügyvezető: Annyit tennék hozzá, hogy egyeztettem az érintett Egyesületek 
vezetőivel és ők is egyetértettek a változások okában.  
 
Murvai Árpád elnök: Van-e kérdése valakinek? 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Olyan kérdésem lenne, hogy összegszerűen beszélhetünk az 
árról, mekkora kedvezményt kapnak és hogy kik kapják ezeket a lakásokat? 
 
Bartal Zoltán ügyvezető: Korábban úgy volt, hogy egy fix összegért bérelték a lakást és abban 
benne volt a rezsi. A jelenlegi rezsiár növekedésnek hála már nem fedezte a rezsiárat sem a 
bérleti díj és ezen változtatnunk kellett. Jelenleg úgy van, hogy fizetnek egy fix bérleti díjat a 
bérlők és a rezsit ők intézik. Tulajdonképpen az egyesületek szerződnek majd le a 
szolgáltatókkal. A bérleti szerződések éppen a pandémia idején jártak le és az új koncepcióban 
kötöttük újra ezeket. Most olyan bérleti díjakat ajánlottak, amelyek négyzetméterre számolva 
388 forint körüli összegre jönnek ki. Jelenleg négyzetméterenként 680 forint összegért adjuk 
ki a költségalapú bérlakásokat. Tehát ennyi kedvezményt kell itt számolni. Itt ugye bele kell 
számolni a bérleti díjba, hogy ezeket a bérlakásokat folyamatosan újítják az egyesületek. 
Jelenleg is a két Fekete Gólyás lakás felújítás alatt áll. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Én azt gondolom, hogy nem a Vagyonkezelő feladata kellene 
legyen a sportolók támogatása.  Továbbá, ezek a sportolók sokan milliós fizetéseket kapnak és 
a mai szociális helyzete a legtöbb embernek nagyon rossz. Miért pont a sportolók kapnak ilyen 
kedvezményes áron lakást? Nekem ezek lennének a kérdéseim. 
 
Bartal Zoltán ügyvezető: 5-6 éve azért lett így kitalálva a rendszer, mert akkoriban még TAO-
ban el tudták számolni a bérleti díjat. Ma mondjuk már azt sem tudják. Hozzá kell tenni, hogy 
ezeket a lakásokat, amikről beszélünk, olyan állapotból hozták helyre, hogy szociális kiutalásra 
sem voltak alkalmasak korábban. Én azt gondolom, hogy ezt kompenzálni kell. Én azt 
gondolom, hogy a jó kapcsolat miatt és a felújítások kompenzálása miatt nem kéne drasztikus 
változásokat eszközölni. 
 
Murvai Árpád elnök: Én úgy gondolom, hogy a város támogatása nyilvánul meg az 
összegekben. Nyilván ezeket be kell számítani a támogatásokba, de mindenképpen 
támogatandó ez a támogatási formája a sportnak. Örülnék, ha egyéni sportokban is lenne ilyen 
kezdeményezés. 
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További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 76/2022. (XI. 23.) határozata 
sportolók részére biztosított önkormányzati bérlakás bérleti 

szerződésének megkötéséről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottság a „Javaslat sportolók részére biztosított 
önkormányzati bérlakás bérleti szerződésének megkötésére” tárgyú 
előterjesztés határozati javaslatait a Közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja, azzal a kiegészítéssel, hogy a bérleti szerződések időbeli 
hatályát 3 éves időtartamban határozza meg.  
 
Határidő: 2022. november 24. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 

 

2. napirendi pont:  
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Integrált Településfejlesztési Stratégiája 
felülvizsgálatának elfogadásáról (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(243. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 
Meghívott: dr. Mérei András tanácsadó, EX ANTE Kft. 
 
Murvai Árpád elnök: Megkaptuk az írásbeli kiegészítést. Arra kérném, ha van kiegészíteni 
valója, akkor ezt tegye meg. 
 
Neiner András stratégiai és tervezési munkatárs: Nagyon komplex integrált dokumentumról 
van szó. Le kéne zárni ezt a folyamatot. Ehhez természetesen kell majd a bizottságok és a 
Közgyűlés támogatása is.  
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen. A tegnapi KCV ülésen én kérdeztem, hogy a jelenlegi 
társadalmi és gazdasági helyzetben van-e jelentősége ennek a tervnek. Én szerintem nincs a 
jelenlegi helyzetben. Számos olyan pontja van, ami számunkra kérdőjeles és nem kaptunk 
még rá kielégítő választ. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 77/2022. (XI. 23.) határozata 
Szekszárd Megyei Jogú Város Integrált Településfejlesztési 

Stratégiája felülvizsgálatának elfogadásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottság a „Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város 
Integrált Településfejlesztési Stratégiája felülvizsgálatának 
elfogadásáról” tárgyú előterjesztés határozati javaslatát a 
Közgyűlésnek tárgyalásra javasolja.  

 
Határidő: 2022. november 24. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 

 
3. napirendi pont:  
 A Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. 2022. évi III. negyedéves pénzügyi 
beszámolója (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(258. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
Előadó: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
 
Murvai Árpád elnök: Szőke Gergő ügyvezető igazgatót vártuk, de nem érkezett meg, így nem 
tudjuk feltenni a kérdéseinket, ez pedig igazán sajnálatos.  
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 78/2022. (XI. 23.) határozata 

a Szekszárdi Sportközpont Nonprofit Kft. 2022. évi III. negyedéves 
pénzügyi beszámolójáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága a Szekszárdi Sportközpont Nonprofit Kft. 
2022. évi III. negyedéves pénzügyi beszámolóját a Közgyűlésnek 
tárgyalásra javasolja.  
 
Határidő: 2022. november 24. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 

4. napirendi pont:  
Javaslat támogatási kérelmek elbírálására 
(57. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
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Majnay Gábor osztályvezető: Van egy kérelem, ami a KCV bizottság elé került korábban. Ott 
az ülésen a bizottság ezt átadta a jelen bizottságnak. A jövő vendéglátóipari szakembereiért” 
Alapítvány kért egy országos rendezvényre pénzt. A többi kérelem pedig már az OKSI 
bizottságnak lett címezve. Az összegeket, ha elfogadja a bizottság, akkor is marad még egy 
összeg a kereten, amivel kapcsolatban még dönteni kell. 
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 

Sport és Ifjúsági Bizottságának 79/2022. (XI. 23.) határozata 

a beérkezett kérelmek támogatásáról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága  
 

1. a 2022. évi tartalék kerete terhére összesen 806,5 e Ft értékben 

az alábbi támogatásokat ítéli meg az egyesületek számára:  

 

Szekszárd Kórház Sportkör 400 e Ft 

Alisca Taekwondo Klub 276,5e Ft 

Fanatix Mountain Bike Club Szekszárd 130e Ft 

 

Határidő:  2022. november 23. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

2. az alapítvány által benyújtott pályázatot - összesen 400 e Ft 

értékben - az alábbiak szerint javasolja támogatni a 

Közgyűlésnek. 

 

„A jövő vendéglátóipari szakembereiért” 
Alapítvány  

 

400 e Ft 

 
Határidő: 2022. november 24.  

Felelős: Csötönyi László elnök 

 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a támogatói okiratot 

készítse el;  

 

Határidő:  2022. december 2. 



 

  1123 jkv 

7 

Felelős:  Dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

4. felhívja polgármestert az elkészített támogató okirat aláírására; 

 

Határidő:  2022. december 8. 

Felelős:  Ács Rezső polgármester 

 

5. felhívja a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a 

támogatási összeg    átutalására. 

 

Határidő:  2022. december 16. 

Felelős:  Szántóné Karl Rita pénzügyi osztályvezető 

  Zsiga Marianna számviteli osztályvezető 

 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 15 óra 35 perckor 
berekeszti.  
 

K.m.f 
 
  
     Mácsik Henrietta 
 jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
Készítette: 

dr. Ambrus Gábor 
jegyzőkönyvvezető 

 

Murvai Árpád 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

           jegyző 


